
Referat fra bestyrelsesmødet d.14.feb. 2023

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Lars, Christian og Erik.

Suppleanter: Martin 

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Afbud fra: Søren M og Torben

Formanden

• Formanden informerede om samarbejde med kommunen. Endelig kontrakt på 
Rallejet er endnu ikke på plads, men der arbejdes med den.' 

Havnefogden.

• Hou Sejlklub har igen søgt om ophængning af skilt på klubhusets facade.

Bestyrelsen fastholder sin tidligere beslutning om samme.

Ansøgning er afslået!

• Som nogen har bemærket er der opsat nyt udstyr ved indkørslen til Lystbådehavnen.

Det er en DMI regnmåler der tidligere har været placeret ovre bag cafeen

Evt.

• Bestyrelsen startede mødet med at besigtige hvor langt det nye slæbested og hal er
kommet.

    

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.14.marts 2023 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


